



គណៈកម្មាធិការវិនិយោគសហគមន៍ដែលមិនរួមបញ្ចូលទីក្រុងបឹងខោនធី King County

បឹងខោនធី King County នឹងជ្រើសរើសសមាជិកសហគមន៍ដើម្បីបម្រើការងារនៅគណៈកម្មាធិការវិនិយោគសហគមន៍ថ្មី។ គណៈកម្មាធិការនេះនឹងជួយបឹងខោនធី King County ចំណាយ...

- \$10 លានដុល្លារលើគម្រោងដើមទុននៅ Skyway-West Hill (ស្ពាយវ៉េ-វេសហ៊ីល), North Highline (ណ៍តហៃឡាញ), East Renton (អ៊ីសរេនតូន), Fairwood (ហ្វែរវូឌ) និង East Federal Way (អ៊ីសហ្វេដេរាលវេ)។ មូលនិធិដើមទុនទាំងនេះអាចត្រូវបានប្រើសម្រាប់អ្វីៗដែលត្រូវការសាងសង់ឬផ្លាស់ប្តូរឡើងវិញ ដូចជាអគារ ចិញ្ចឹមផ្លូវ ផ្លូវកងទេសភាព ផ្លាកសញ្ញា និងរចនាសម្ព័ន្ធកន្លែងលេង។
- \$1.3 លានដុល្លារសម្រាប់សេវាកម្មឬកម្មវិធីនានានៅ Skyway-West Hill (ស្ពាយវ៉េ-វេសហ៊ីល) និង North Highline (ណ៍តហៃឡាញ)។ ការផ្តល់ថវិកានេះ អាចប្រើសម្រាប់អ្វីៗស្ទើរតែទាំងអស់ ដូចជាកម្មវិធីបន្ទាប់ពីសាលា ការបណ្តុះបណ្តាលការងារ ការថែរក្សាអគារ អាហារ ការផ្គត់ផ្គង់សិល្បៈ និងការវិនិយោគនៅក្នុងរចនាសម្ព័ន្ធកន្លែងលេងនិងចិញ្ចឹមផ្លូវ។

គណៈកម្មាធិការវិនិយោគសហគមន៍នឹងរៀបចំ និងអនុវត្តដំណើរការរៀបចំថវិកា។ ដំណើរការនេះនឹងផ្តោតសំខាន់លើសមធម៌ជាតិសាសន៍ និងពង្រឹងភាពខ្លាំងរបស់សហគមន៍ហើយនឹងដោះស្រាយនូវចំណុចអាទិភាពនានាដែលសហគមន៍បានកំណត់។ គណៈកម្មាធិការនឹងធ្វើឱ្យប្រាកដថាសហគមន៍មានការគ្រប់គ្រងថវិកាត្រូវចំណាយលើអ្វីខ្លះ ដូច្នោះគម្រោងនានាដែលទទួលបានថវិកានឹងដោះស្រាយបញ្ហាប្រឈមរបស់សហគមន៍ពីគ្រប់ជម្រក និងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ច្រើនបំផុត។

បឹងខោនធី King County បានយល់ព្រមផ្តល់ថវិកាសម្រាប់គម្រោងនេះ ជាថវិកា (2021-2022) ដែលមានរយៈពេលពីរឆ្នាំបច្ចុប្បន្នរបស់ខ្លួន ហើយនឹងចំណាយថវិកាដូចដែលបានណែនាំដោយសហគមន៍នានា។

សហគមន៍បឹងខោនធី King County ដែលមិនរួមបញ្ចូលទីក្រុង

ការងាររបស់គណៈកម្មាធិការវិនិយោគសហគមន៍នឹងផ្តោតសំខាន់លើតំបន់ដែលមិនរាប់បញ្ចូលទីក្រុងដូចខាងក្រោម៖

- Skyway-West Hill (ស្ពាយវ៉េ-វេសហ៊ីល)
- North Highline/White Center (ណ៍តហៃឡាញ/វាយសេនធីរ)
- East Federal Way (អ៊ីសហ្វេដេរាលវេ)
- Fairwood (ហ្វែរវូឌ)
- East Renton Plateau (អ៊ីសរេនតូនផ្លាកតូ)

ដំណោះស្រាយការងារ

សមាជិកគណៈកម្មាធិការវិនិយោគសហគមន៍នឹងអភិវឌ្ឍនិងដឹកនាំដំណើរការរៀបចំថវិកាដែលមានការចូលរួមនៅក្នុងសហគមន៍នីមួយៗនៃសហគមន៍ទាំងប្រាំដែលបានរាយបញ្ជីខាងលើ។

សមាជិកនានានឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យធ្វើជាតំណាងជាអ្នកទទួលនាំសារដល់សហគមន៍របស់ពួកគេ ដោយជ្រើសរើសអ្នកចូលរួមនិងដឹកនាំការអភិវឌ្ឍគម្រោងនៅក្នុងសហគមន៍ទាំងនោះ។

សមាជិកនានានឹងត្រូវបានរំពឹងថានឹងចូលរួមក្នុងកិច្ចប្រជុំគណៈកម្មាធិការ 2-4 ដោយចំណាយពេលកិច្ចប្រជុំប្រហែល 4-8 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។
រយៈពេលសមាជិកភាពលើកទីមួយនឹងមានរយៈពេលរហូតដល់ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2022។
សមាជិកនានានឹងត្រូវបានផ្តល់ជូនសំណងសម្រាប់ពេលវេលារបស់ពួកគេ។
សមាជិកនៃបុគ្គលិកយីងខោនធី King County
នឹងផ្តល់ការគាំទ្រដល់សមាជិកគណៈកម្មាធិការសម្រាប់កិច្ចប្រជុំទាំងអស់។

គណៈកម្មាធិការនេះ នឹងផ្តោតសំខាន់លើ៖

- 1. សមធម៌៖** បង្កើតដំណើរការមួយដែលប្រើប្រាស់ការចូលរួមសហគមន៍ដែលត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ ដើម្បីជួបអ្នកដែលនៅឆ្ងាយបំផុតពីសិទ្ធិ ធនធានតាមប្រពៃណីនិងឱកាសនានា។
បង្កើតនិងចូលរួមក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងផ្សព្វផ្សាយទាំងនោះនៅគ្រប់ដំណាក់កាលទាំងអស់ (ការប្រមូលគំនិតយោបល់ ការអភិវឌ្ឍគម្រោង ការបោះឆ្នោត ការធ្វើផែនការ និងការវាយតម្លៃ)។
នៅពេលជ្រើសរើសគម្រោង
សូមគិតពិចារណាលើការវិនិយោគដែលឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការសហគមន៍ដ៏ធំបំផុត។
- 2. ការចូលប្រើប្រាស់ទទួលបាន៖** អនុញ្ញាតឱ្យសមាជិកសហគមន៍ទាំងអស់ ចូលរួមក្នុងដំណើរការនេះ។
ផ្តល់ជូនការបកប្រែភាសាដោយផ្ទាល់មាត់និងដោយសរសេរ
និងការសម្របសម្រួលភាពអាចទទួលបានកិច្ចប្រជុំនានា។
ចូលរួមសហគមន៍តាមវិធីនានាដែលឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការរបស់ប្រជាពលរដ្ឋដែលមានអាយុខុសគ្នា និងមានចំនួននៃការអប់រំខុសគ្នា។
- 3. ការទទួលខុសត្រូវ៖**
បង្កើតវិធីវាស់វែងពីរបៀបដែលគណៈកម្មាធិការកំពុងចូលរួមយ៉ាងសកម្មជាមួយប្រជាពលរដ្ឋដែលមិនបានចូលរួមក្នុងដំណើរការរបស់រដ្ឋាភិបាលឬដំណើរការថវិកាកន្លងមក។
ជូនដំណឹងនិងចូលរួមជាមួយប្រជាពលរដ្ឋនៅតាមសហគមន៍នីមួយៗចំពោះដំណើរការ ការកំណត់ពេលវេលា ការកំណត់គម្រោង ការបញ្ជូនឯកសារ និងការជ្រើសរើស។
- 4. ការកំណត់អាទិភាពនិងការប៉ាន់ស្មានលើការចំណាយ៖**
ធ្វើឱ្យមានសុពលភាពបញ្ជីតម្រូវការរបស់សហគមន៍នៅតាមតំបន់នីមួយៗ (បញ្ជីតម្រូវការដែលបានបង្កើតដោយប្រើទិន្នន័យបញ្ចូលនិងការពិភាក្សាសហគមន៍)។
កំណត់អាទិភាពគម្រោងនានានិងវាយតម្លៃការប៉ាន់ស្មានលើការចំណាយលើគម្រោងដែលសហគមន៍ គិតពិចារណាសម្រាប់ការវិនិយោគ។

ការទទួលខុសត្រូវនិងតួនាទីរបស់យីងខោនធី King County

គាំទ្រដល់គណៈកម្មាធិការជាមួយផ្នែករដ្ឋបាល ការអប់រំ ការគ្រប់គ្រងគម្រោង ការសម្របសម្រួល ការគណនាលើការចំណាយ និងការកំណត់ដែលទាក់ទងនឹងការប្រើប្រាស់ថវិកាស្របច្បាប់។
ផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាល ការបង្ហាត់បង្រៀន និងការបង្វិកហាត់
ដើម្បីជួយក្រុមការងារស្វែងរកប្រព័ន្ធរដ្ឋាភិបាលប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព។
ខោនធីក៏នឹងផ្តល់ជូនថវិកាគណៈកម្មាធិការសម្រាប់សេវាកម្មនានាដែលទាក់ទងនឹងដំណើរការរៀបចំថវិកាដែលមានការចូលរួម។

ដំណើរការសមាជិកភាពនិងការជ្រើសរើស

សមាជិកភាពរបស់គណៈកម្មាធិការវិនិយោគសហគមន៍ បើកចំហដល់សមាជិកសាធារណៈទាំងអស់ ដែលរស់នៅ ធ្វើការ ទៅសាលារៀន លេង និង/ឬ
ការគោរពបូជានៅក្នុងសហគមន៍នានាដែលពួកគេស្វែងរកធ្វើជាតំណាង។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏សមាជិកបុគ្គលិកយីងខោនធី King County

នឹងចាត់វិធានការដើម្បីជ្រើសរើសប្រជាពលរដ្ឋដែលមានពណ៌សម្បុរ និងអ្នកដែលជា LGQBIA, យុវជន មនុស្សវ័យចំណាស់ ជនអន្តោប្រវេសន៍ ជនភៀសខ្លួន និងអ្នកដែលមានប្រាក់ចំណូលទាបឬពិការភាព ក៏ដូចជាប្រជាពលរដ្ឋមកពីក្រុមដែលមានចំនួនតិចផ្សេងទៀតផងដែរ។

គណៈកម្មាធិការនេះ នឹងមានអ្នកតំណាងមកពីសហគមន៍នីមួយៗដែលមានចុះបញ្ជីខាងលើ។ ប្រតិភូពីតំបន់សេវាកម្មនីមួយៗនឹងមានរួមបញ្ចូលគ្នាដែលមានអ្នកតំណាងមកពីស្ថាប័ននិងអង្គការ មានមូលដ្ឋាននៅសហគមន៍ យុវជនដែលមានអាយុក្រោម 21, ឆ្មាំ និងសមាជិក “ទូទៅ” ដែលធ្វើជាតំណាងឱ្យសហគមន៍ទាំងមូល។

យីងខោនធី King County

នឹងធ្វើជាដៃគូជាមួយអង្គការសហគមន៍នៅក្នុងសហគមន៍នីមួយៗដើម្បីជួលនិងជ្រើសរើសបេក្ខជន នៅមូលដ្ឋាន។

ដាក់ពាក្យបម្រើការនៅលើគណៈកម្មាធិការនេះ

សូមបំពេញទម្រង់ពាក្យសុំលើអ៊ីនធឺណិតជាភាសាអង់គ្លេស, អាមេរិក, អាវ៉ាប់, ចិន, ជប៉ុន, ខ្មែរ, កូរ៉េ, រុស្ស៊ី, សូម៉ាលី, អេស្ប៉ាញ, ឬ វៀតណាមតាមរយៈ <https://kingcounty.gov/UrbanChoices>។

កាលបរិច្ឆេទកំណត់ដើម្បីដាក់ពាក្យសុំគឺនៅថ្ងៃទី 16 ខែមេសា។

ដើម្បីស្នើសុំព័ត៌មាននេះជាភាសាឬទម្រង់ផ្សេងទៀតសូមហៅទូរស័ព្ទលេខ 206-477-3800 ឬអ៊ីម៉ែល AskLocalServices@kingcounty.gov.